



What are the commencement dates for students?

Pre-Nursery (PN) and Nursery (K1) students start in the middle of August and have a settling-in period, while our Lower (K2) and Upper (K3) Class students start at the beginning of September.

What is the average teacher-student ratio?

The average teacher-student ratio is 1:7~9.

I have already submitted the online application form, but I would like to amend the information on the form, how should I notify the school?

For any revision of information during the application period, you may login to the system and update it accordingly. After the application closed, we will not allow for any change.

The computer screen indicates that my application has been submitted, and I have obtained the application number. However, I did not receive the confirmation letter via email? What should I do?

This may be due to the following reasons:

1. Your email system has wrongly categorized the "Confirmation of Application" email as spam mail and has sent it to the spam email folder. Please check the email spam folder and ensure that the email address "admissions@victoria.edu.hk" has been added to your safety email list.
2. Technical problem in the email server.
3. Other technical problem, please email to admissions@victoria.edu.hk and quote the applicant's name, date of birth, birth certificate registration number and application number.

I have lost the information on the confirmation letter, what should I do?

Please login to the online application system for more information of your application, you may also view and download the submitted application form.



How are confirmation letters issued?

Upon completion of the online application procedure, the application system will send a "Confirmation of Application" letter to the email address(es) provided by parents on the online application form instantly. Please make sure the email address(es) entered on the application form is correct. Please print or save the confirmation letter for your own record.

We will be moving to Hong Kong soon and would like to apply to the Nursery (K1) Class/Pre-Nursery (PN) Class of academic year 2025/26. We are applying from regions outside H.K. and will not be able to attend the interview day, what should we do?

For applicants from regions outside H.K. and who will not be able to attend our interview, please select "No" to the question of "Will the applicant attend Victoria Educational Organisation Nursery Class's first interview?". We may request you to provide supporting documents as proof.

Overseas applicants' parents should upload a video clip featuring aspects of the applicants' daily life to us a day before the 1<sup>st</sup> interview day. The interview video content and uploading guidelines will be emailed to you approximately 7-10 days before the 1<sup>st</sup> interview day.

Is it possible to apply to multiple campuses for Nursery (K1) Class/Pre-Nursery (PN) Class? If yes, do I need to attend the interview at each campus?

Parents only need to submit one application form for their child, with a maximum of six preferred campuses and will be interviewed at the campus of their first preference as indicated on the application form.

Can children who were born between September 2022 and December 2022 apply for both AY2025/26 Nursery (K1) and Pre-Nursery (PN) class?

We accept applications from children born between September 2022 and December 2022 for both AY2025/26 Nursery (K1) and Pre-Nursery (PN) classes. If applicant receives both offers, parent has the option to accept either of the offers. The school will only accept applicants for one programme/class.



My child was born in November 2023, can I apply in advance?

We accept applications for children of eligible age. For children who were born on 1st November 2023 or after, please visit our website in September 2025 for admission information for the academic year 2026/27.

Is the application for Nursery (K1) and Pre-Nursery (PN) classes made on a first-come first-served basis?

Applications are not considered on a first-come first-served basis. 1<sup>st</sup> interview will be arranged for parents who have submitted the online application for applicants of eligible age within the application period.

If I have twins/triplets apply for the same level at the same time, do I need to fill in two application forms?

When you apply for your first child, please select "Yes" to the question of "If twins/triplets are applying for VEO, please fill in the basic information below and the system will copy the other information for all the applicants automatically." You only need to fill in the basic personal information of another child/(ren), the system will generate a new application form for that child and automatically fill up the common information after you completed the first child application form. E.g. Parents' information and school preference etc. The system will ask you to verify their information and confirm before submitting the application forms.

Application for Victoria Shanghai Academy (VSA).

- Application for admissions to Victoria Shanghai Academy (VSA) Year One will be open in Term 1 of Lower Class (K2).
- Our Lower Class (K2) students applying to VSA will be given admissions priority consideration, subject to interview performance.
- For Year One place at Victoria Shanghai Academy, offer is contingent on students remaining at Victoria Kindergarten for his/her Upper Class (K3) and completed their study for the whole academic year and qualified as Victoria Kindergarten graduates (i.e. from September to June)



學生的開課日期是什麼時候？

小組班(PN)和幼兒班(K1)的開課日期是 8 月中，並有一個適應期。低班(K2)和高班(K3)的開學日期是 9 月初。

平均的師生比例是多少？

平均的師生比例是 1:7~9。

我已遞交了網上報名表，但需要更改報名表上的資料，應如何通知校方？

於申請期內如有需要更改任何資料，可自行登入系統更新，但申請期結束後，將不接受任何更改。

電腦屏幕上顯示我已完成網上報名程序，並已取得申請編號，但為何我沒有收到申請確認書的電郵？我應該如何處理？

此情況有可能是以下的原因：

1. 閣下的電郵系統將「確認收妥申請通知書」的電郵識別為垃圾郵件而誤傳至垃圾郵件箱。請查閱您的垃圾郵件箱，並將「[admissions@victoria.edu.hk](mailto:admissions@victoria.edu.hk)」加到你的安全電郵通訊錄名單內。
2. 電郵伺服器的技術問題。
3. 其他技術原因，請將申請者的姓名、出生日期、出生證明書登記號碼及申請編碼電郵至 [admissions@victoria.edu.hk](mailto:admissions@victoria.edu.hk)。

我遺失了申請確認書上的資料，應怎樣辦？

家長可透過登入本機構網上入學申請系統查閱有關申請資料，亦可於網上入學申請系統內檢閱並下載已遞交之申請表格。



申請確認書會以什麼方式發放？

當完成網上報名程序後，申請系統將會即時將「確認收妥申請通知書」發送至家長提供之電郵地址。請自行將「確認收妥申請通知書」列印或存檔。

我和孩子將會移居到香港，並欲申請 2025/26 學年的幼兒班(K1)或小組班(PN)。在香港以外而未能出席接見日的海外申請者，應如何報名？

未能出席接見日的海外申請者：當在網上報名時被問及「申請人會否出席維多利亞教育機構新生第一次面見？」，請選擇「否」。我們或會要求閣下提供證明文件以作核實。海外申請者的家長必須於第一次面見日前的一天上載有關申請者之生活片段給我們。有關面見影片內容及上載指引，我們將於第一次面見日前約7-10日以電郵通知閣下。

我的孩子可以申請多於一間維多利亞教育機構學校的幼兒班(K1)或小組班(PN)嗎？如果可以，我的孩子是否需要分別出席學校舉辦的接見日？

家長只需為貴子弟填寫及遞交一份報名表格。按照所選擇的學校、級別與學制，最多六個選擇，以數字排列優先的次序。本機構會根據家長首選的校舍安排面見。

於 2022 年 9 月至 2022 年 12 月出生者是否可以同時申請 2025/26 學年的幼兒班(K1)及小組班(PN)？

我們接受於 2022 年 9 月至 2022 年 12 月出生者同時申請 2025/26 學年的幼兒班(K1)及小組班(PN)，如申請者的兩個申請均成功獲取錄，家長可自行選擇接受其中一個學位，而校方只會取錄一個級別/班級。



我的孩子於 2023 年 11 月出生，是否可以預先報名呢？

我們只接受適齡申請者報名，若孩子於 2023 年 11 月 1 日或以後出生，請家長於 2025 年 9 月份瀏覽本機構網頁有關 2026/27 學年的報名資料。

幼兒班 ( K1 ) 和小組班 ( PN ) 的入學報名是否先到先得？

報名不是以先到先得作考慮。凡於網上報名日期內完成網上報名的適齡申請者，均可獲安排第一次面見。

如果我有雙胞胎/三胞胎同時申請同一級別，是否需要填寫兩份申請表？

當你為首位孩子申請時被問及「如申請人的雙胞胎/三胞胎現正同時申請報讀，請填寫以下基本資料，系統會自動複製與申請人相關的其他資料。」，請選擇「是」。然後為另一位孩子填寫其個人基本資料，系統會自動在你填完首位孩子資料後，自動新增另一位孩子的申請表格，並將其他共同資料自動填寫。例如家長資料及學校選擇等。系統會在你遞交申請前請閣下細閱資料及確認。

申請入讀滬江維多利亞學校 ( VSA ) 。

- 滬江維多利亞學校 ( VSA ) 小一入學申請將於低班上學期開始。
- VSA 將根據面試情況考慮優先取錄本校之低班學生。
- 滬江維多利亞學校 ( VSA ) 小一學位之取錄生必須於維多利亞幼稚園完成高班整個學年課程並成為畢業生。(即9月至翌年6月)。